
Jednání školské rady dne 1. 3. 2021 
 
Účastníci: František Bahenský, Katarina Loskotová, Jana Švédová, Martina Fléglová, Jakub 
Jirsa, Olga Mračková, Vít Penížek 
 
Začátek jednání: 17:00  
 

Program: 
 

1) Informace vedení školy o organizaci výuky 
Ředitel školy informoval o současné organizaci výuky: Distanční výuka pro všechny 
ročníky. Škola pokračuje v organizování dětské skupiny pro děti rodičů integrovaného 

záchranného systému. Skupinu navštěvuje v průměru 10 dětí (maximálně 17). Děti ze 
skupiny mohou pokračovat ve své on-line výuce.  

 
Obsazení pozic na  I. stupni.  

Paní uč. K. Havláková a M. Valentová povedou 1. třídy.  
JJ: Upozornil na to, že pro 4. A to bude 4 třídní učitel za 4 roky. Příště by bylo lepší 
informovat jako první rodiče dětí, ve kterých učitelé končí. 
FB: Snaha zavést systém při obsazování pozic třídních učitelů v jednotlivých ročnících: 
1. skupina učitelů se bude specializovat na 1. a 2. třídu, 2. skupina na 3. až 5. třídu, 3. 
skupina na II. stupeň. U současné 4. A buse snaha, aby s nimi nový třídní učitel 
pokračoval i na II. stupeň.  

MF: Podpořila komentář JJ, že by bylo lepší informovat jako první rodiče dětí, ve 
kterých učitelé končí. 

FF: Školy obvykle o změnách třídních učitelů neinformují s takovým předstihem jako 
v Libčicích. 

 

 

2) Postup odstranění nedostatků vyplývajících z inspekční zprávy ČŠI 
(XII/2019) 
1) Zkvalitnění pedagogického vedení školy – vyjasnění kompetencí učitelů, vymezení 

řádu organizace učitelského sboru. Od začátku školního roku 2020/2021 
stanoveni vedoucí učitelé pro I. i II. stupeň – především pro nově příchozí 
pedagogy. 

2) Metodická podpora – v rámci šablon se zapojují učitelé do aktivit – webináře atd. 
Snaha o zavedení systému vzdělávání pedagogů. Po finanční stránce má škola 
dostatek prostředků pro vzdělávání pedagogů. Snaha o zavádění nových metod – 
např. sebehodnocení žáků. Dodržování postupů dle IVP, snaha o další prohloubení.  
Asistenti pedagogů byli nabízeni i v době distanční výuky, ale nebyl zájem ze strany 
rodičů. Bude potřeba se ale právě na tyto žáky zaměřit.  

3) Delegování kompetencí v rámci kontrolně hodnotícího systému. 
4) Ve škole působí od 1. 2. 2021 na plný úvazek nová paní psycholožka (Š. Havelková). 

Chystá aktivity jak pro žáky tak i pedagogický sbor. Spolupráce s výchovnou 
poradkyní. Doposud přímá aktivita jen v 1. B.  



MF: Možnost on-line spojení s psycholožkou? Bylo zvažováno, ale je problém, že se 

osobně s žáky nezná. Je preferováno předchozí osobní setkání. Možnost sjednání 
individuálních konzultací (po ukončení nouzového stavu). 

VP: Možnost konzultace i pro rodiče?  Ano, možné 
 

JJ: Záměr ve střednědobém horizontu využít nástroje jako je NVI, MIŠ (v souvislosti 
s řešením problémů bývalé 5. A atd.)? Ano, s paní psycholožkou se připravuje větší 

rozvoj aktivit pro řešení problematických kolektivů.  
  

 

3) Podněty od rodičů  
Žádné. 
 

4) Stanovení termínu dalšího jednání 
12. 4. 2021 17 hod on-line 

 
 
 
Konec jednání: 17:55 

 


